
 

«نسل فردا» ماجراى قول ها و وعده ها درباره کاغذ را در مجلس پیگیر است

اکنون در بزنگاه حوادث ملى و بین المللى، 
صداى ناقوس مرگ مطبوعات کشــورمان  
با کمبود ناگهانى کاغذ به گوش مى رســد. 
آن هم درســت در هنگام مبارزه فرهنگى 
که حضور رســانه ها به ویژه روزنامه، یک 
ضرورت به حساب مى آید. بسیارى ازاهالى 
فن معتقدند«گویا درچنین شرایطى با نوعى 
از پدیــده Knowledge terrorism مواجه 
شــده ایم.» صحبت هاى احد آزادى خواه، 
ســخنگوى کمیســیون فرهنگى مجلس 
شوراى اسلامى شاید مهر تاییدى براین ادعا 
باشــد. او که خود دل پرى از اوضاع آشفته 
کاغذ داشــت درگفت وگوى اختصاصى با 
«نســل فردا» عنوان کرد: تا دلتان بخواهد 
در حوزه کاغذ درکشورمان نابسامانى هاى 
فراوان و متعدد داریم و متاسفانه هیچ نظارت 
دقیقى برآن وجود ندارد یعنى فعلاً مشکل ما 
مشکل نظارتى است. گلایه از عدم نظارت، 
عبارت تازه اى نیست و اتفاقاً یکى از وظایف 
بهارستان نشین ها اعمال نظارت برعملکرد 
دستگاه هاى اجرایى اســت. آزادى خواه در 

واکنش به این موضوع گفت: کمیســیون 
فرهنگى تقریباً حدود چهار ماه اســت به 
صورت مســتمر ورود پیدا کــرده و وزارت 
ارشــاد نیز کمیته تخصصى تشکیل داده 
و قدم به قدم جلســاتش را ادامه مى دهد. 
البته حدود یک ســال پیــش نیزتعدادى 
از نمایندگان کمیســیون هاى فرهنگى و 
اجتماعــى در مــورد بلبشــوهاى ورود و 
خروج کاغذ تذکراتى داده بودند و احتمالاً 
صحبت هاى این ســخنگو چندان بى ربط 
با آن هشــدارها نبوده اســت. وى در ادامه 
اظهار داشت: هم سال گذشته و هم امسال 
پیرامون بحران کاغذ و بى برنامگى هاى این 
حوزه درکمیســیون فرهنگى صحبت شد 
و الان در وزارت ارشــاد کمیته اى تشکیل 
شده و دارد کارش را انجام مى دهد. ضمن 
اینکه وزارت صنعت، وزارت اقتصاد و وزارت 
ارشاد باید جلو بیایند و موضوع واردات کاغذ 
را تمشیت کنند. پاسخ وى به این سوال که 
«خروجى برگزارى جلسات چه بوده است؟» 
این بود: نخستین خروجى این نظارت این 
اســت که الان ما دیگــر ارز 4200 تومانى 
نداریم. موردى که متاسفانه پارسال اتفاق 
افتاد و چیزى دست ما را نگرفت. آزادى خواه 

درباره ماجراى چیزهایى که سال گذشته 
دستشــان را نگرفت، توضیح داد: ســال 
گذشــته رقم قابــل اعتنایــى ارز 4200 
تومانى به صنعت کاغذ اختصاص دادیم، اما 
متاسفانه کاغذى دست ما را نگرفت. امروز 
چاپخانه ها، نشریات و روزنامه هاى کاغذى 
عمدتاً بــا چالش جدى مواجه هســتند و 
درآینده حتماً شرایطشان سخت تر خواهد 
بود. سال 97 بود که تعدادى از واردکنندگان 
کاغذ مى گفتند «برخى با ارز 3800 تومانى 
کاغذ تحریر مى خرند، نوشت افزار و کتاب 
تولید کرده و به کشورهاى همسایه با قیمت 
چندبرابرى مى فروشــند.» درحقیقت آن 
زمان با طرح ایــن ســوال که«کاغذهاى 
یارانه اى کجا مــى رود؟» زنگ خطرها را به 
صدا درآورده بودند. سخنگوى کمیسیون 
فرهنگى گفت: در واقع اگر این امر تمشیت 
نشود بنده نگران ضروریت هاى کاغذ هستم. 
درصورتى که مى توانیم بــا الویت گذارى و 
نظارت دقیق برحوزه حمل، واردات و تولید 
کاغذ درکشور، همه مشــکلات را برطرف 
کنیم. در حالى که گفته هاى ســخنگوى 
کمیســیون فرهنگى به نوعى خبر از مرگ 
حتمى مطبوعات ایران در آینده نه چندان 

دور مى دهد، شاید صحبت هاى محمدرضا 
منصورى عضو کمیسیون صنایع و معادن 
مجلــس دهم، تســلاى خاطرمدیــران و 
مسئولان رسانه هاى مکتوب واقع شود.وى 
نیز درگفت وگوى اختصاصى با «نسل فردا» 
اعلام کرد: ما به راحتى مى توانیم از کربنات 
کلسیم سنگ آهک کاغذ تولید کنیم. الان 
هم دانش آن و هم ماشــین هایش را داریم. 
یک خط دیگرماشــین هــم بیاوریم دیگر 
مشکلى براى تولید کاغذ نداریم. منصورى 
حرف هاى نوید بخشــش را این گونه ادامه 
داد: الان در تکنولــوژى جدید تولید کاغذ 
از سنگ آهک استفاده مى شــود و درحال 
حاضر دریزد داریم با سنگ آهک کاغذ تولید 
مى کنیم و قادر به توسعه تولید آن هستیم.  
این عضو کمیسیون صنایع و معادن و اصل 
نود در پاسخ به اینکه« باتوجه به توانایى یاد 
شده علت کمبود و گرانى کاغذ چیست؟» 

یادآورشــد: علت گرانى کاغذ این است که 
آن ها هــم (خریداران ســنگ آهک) دارند 
گران مى خرند ولذا باید نظارت قوى بر این 
رویه باشد. ... به طور حتم بازى سنگ، کاغذ 
و وعده هاى گاه و بى گاه آن هــا که در این 
حیطه مهم دســتى برآتش دارند اگر صرفاً 
براى ســرگرمى هاى رقابتى باشد، تبعاتى 
جز اغماى آن سنت روزنامه نگارى نیم بند، 
که به ژورنالیســت یاد مى داد چرا و چگونه 
باید میکروفن جلوى صاحب قدرت بگیرد 
و حتى شــده با ترس و لرز بازخواســتش 
کند، درپى نــدارد و قطع بــه یقین جاى 
مطبوعات را رســانه هایى خواهند گرفت 
که مدل کسب وکارشان ناگزیر بده بستان با 
قدرت است. بنابراین بهتر آن است در کنار 
هزینه هاى 15 میلیاردتومانى براى واردات 
کاغذ سیگارمرحمتى کنیم تا چراغ دانش 

مردم خاموش نشود.
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3 اقتصاد
Economy  معاون ساخت و توسعه آزادراه ها:

موافقت با معافیت تاکسى هاى 
حومه اى در پرداخت عوارض

 معاون ســاخت و توســعه آزادراه ها گفت: 
به تازگى وزیر راه موافقت کرده اســت که 
تاکسى   هاى حومه اى که در اطراف شهرها 
تــردد دارنــد، معافیت پرداخــت عوارض 
آزادراهى داشــته باشــند، همچنین براى 
عبور هاى بیش از 40 بار در ماه تخفیف 20 
درصدى داریم.محمدحسین میرشفیعى، 
درباره آخرین جزئیات اجراى طرح پرداخت 
عوارض الکترونیک آزادراهى بدون توقف، 
اظهار داشــت: تلاش کرده ایــم  ابزارهاى 
الکترونیکى مختلف بــراى همه نوع کاربر  
در بخــش پرداخت الکترونیکــى عوارض 
داشته باشــیم تا کاربران با مشکل مواجه 
نشوند.  معاون ساخت و توسعه آزادراه هاى 
شرکت ساخت و توســعه زیربناهاى حمل 
و نقل افزود: به هر حال  سیســتم پرداخت 
الکترونیک عوارض آزادراهى باید پوشــش 
همگانى داشته باشد و افرادى هم که تلفن 
همراه هوشمند ندارند، دچار مشکل نشوند .

وى بیان کرد: به تازگى مصوب شــده است 
خودرو هایى که ماهانه بیش از 40 بار در یک  
مسیر آزادراهى تردد دارند، مشمول تخفیف 

20 درصدى عوارض آزادراهى مى شوند.
وى ادامــه داد: عبــور مکــرر خودروها  در 
سیستم ما ثبت مى شود و زمانى که در ماه به 
40 عبور یا بیشتر رسید، تخفیف20 درصدى 
عوارض آزادراهى براى آن ها اعمال مى شود، 
این کاربران مى توانند کیف پول الکترونیک 
خود را شارژ کنند و در صورت عبور بیش از 
40 بار در مــاه، تخفیف هاى20 درصدى به 

حساب آن ها بر مى گردد.
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پورمختار: 

پرونده گران فروشان بازار 
مسکن روى میز دستگاه قضا

خانه ملت: محمدعلــى پورمختــار، عضو 
کمیسیون قضایى و حقوقى مجلس، با انتقاد 
از افزایش قیمت مسکن و نقش دلال بازى ها 
در بروز تلاطمات در این بازار، گفت: متأسفانه 
در شــرایط کنونى دلالان و ســودجویان  به 
راحتى در بازار مسکن فعال بوده و هیچ نظارت 
و کنترلــى در این عرصه صــورت نمى گیرد.
نماینده مردم بهــار و کبودرآهنگ در مجلس 
شوراى اسلامى، بر لزوم ورود دستگاه قضا به 
پرونده افزایش قیمت مسکن تأکید کرد و گفت: 
یکى از وظایف مدعى العموم پشتیبانى از حقوق 
عامه جامعه است، حال در شرایط کنونى عملا 
شاهد هستیم که بسیارى از مستأجران به دلیل 
افزایش قیمت مسکن، توان اجاره خانه را ندارند 
و همچنین جوانان و زوجین خرید مسکن را 
دور از انتظار مى بیننــد.وى تصریح کرد: قوه 
قضائیه باید به شــدت با دلالان بازار مسکن 
برخورد کند تا آن ها دیگر به فکر سودجویى از 
این حوزه نیفتند، زیرا اقدامات دلالان موجب 
بر هم خوردن و تشویش افکار عمومى جامعه و 
تشدید تلاطمات بازار مى شود.پورمختار با اعلام 
اینکه قیمت کنونى بازار مسکن کاملا کاذب و 
غیرواقعى است، گفت: در شرایط کنونى این 
موضوع مطرح مى شــود که عده اى به صورت 
عمدى زمینه را براى بروز تلاطم در بازار مسکن 
فراهم مى کنند.این نماینده مردم در مجلس 
دهم، با اشــاره به موضوعات مطروحه درباره 
مغایرت ورود دســتگاه قضا به حوزه مسکن با 
موضوع مالکیت شخصى مالکان، گفت: قطعا 
ورود قوه قضائیه به کنترل بازار مسکن و برخورد 
با سودجویان مغایر با موضوع مالکیت شخصى 
نیست، زیرا بازارى مانند بازار مسکن کاملا با 

حقوق عامه مرتبط است.
وى گفت: مالکیت شــخصى به این معناست 
که مالکان مى توانند ملک خود را بفروشــند 
یا نگه دارند، امــا در زمان فروش، اگر به دنبال 
سودجویى نجومى باشــد، مى توان از طریق 
مدعى العمــوم با آن هــا برخــورد کرد.عضو 
کمیســیون عمران مجلس، با بیان اینکه قوه 
قضائیه باید با مدیران و متولیان حوزه مسکن 
برخورد جدى داشــته باشد، گفت: در شرایط 
کنونى سوء مدیریت مسئولان حوزه مسکن 
در کنترل بازار کاملا مشــهود اســت و آن ها 
متأســفانه وظایف خود را به درســتى انجام 

نمى دهند.

مسکن
مردم در بازار ارز سرمایه گذارى نکنندافزایش وام مسکن، ضرورى شده است

شهر خبر: عضو هیئت مدیره انجمن انبوه سازان استان تهران گفت: با توجه به جهش بیش از صد درصد قیمت ها در بازار مسکن، افزایش 
سقف تسهیلات متناسب با توان بازپرداخت متقاضیان، ضرورى به نظر مى رسد و از سوى دیگر سیاست هاى تولید خانه هاى کوچک متراژ 
باید در دستور کار قرار گیرد.حسن محتشم اظهار کرد: به اعتقاد من دولت نباید به تولید و عرضه 400 هزار واحد تا سال 1400 اکتفا کند. 
البته این برنامه سریعاً باید شکل عملیاتى به خود بگیرد، اما برنامه  مکمل این موضوع ساخت واحدهاى کوچک در شهرهاى بزرگ توسط 
بخش خصوصى است که باید به جد دنبال شود. دولت هم مى تواند کمک هاى حمایتى و نظارت بر اجراى صحیح قوانین داشته باشد. این 
کارشناس مسکن در خصوص بسته پیشنهادى بانک مسکن مبنى بر افزایش سقف وام خرید متناسب با قدرت پرداخت اقساط توسط 

متقاضیان و نیز افزایش سقف وام ساخت تا 170 میلیون تومان گفت: اینها پیشنهادات خوبى است.

مهر: رئیس کل بانک مرکزى با بیان اینکه نرخ هاى امروز ارز پایدار نیست، گفت: مردم عادى در بازار ارز سرمایه گذارى نکنند. عبدالناصر همتى 
رئیس کل بانک مرکزى در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران در خصوص قیمت ارز گفت: از نظر ذخایر ارزى وضعیت خوبى داریم و 
وضعیت مان از نظر اسکناس مطلوب است. وى ادامه داد: یکسرى متغیرهاى سیاسى روى نرخ ارز تأثیر مى گذارد؛ این متغیرهاى سیاسى مبناى 
اقتصادى ندارد، یک روز شایعه مى کنند قرار است جنگ شود یک روز شایعه مى کنند قرار است مذاکره شود یا اتفاقاتى در منطقه بیفتد. رئیس کل 
بانک مرکزى اظهار داشت: یکسرى افراد هستند که از این فرصت ها استفاده مى کنند و با ایجاد جو روانى، نرخ ارز را بالا و پایین مى برند، مردم نباید 
تابع این نوع متغیرهاى سیاسى به مسئله ارز نگاه کنند. همتى افزود: خیلى تلاش شد در هفته گذشته با توجه به جو سیاسى ناشى از اعلامیه ایران 

در مورد برجام، قیمت ارز را بالا ببرند که خوشبختانه نتوانستند.

تجارت نیوز: نماینده شرکت ملى نفت در بورس از عرضه نفت و میعانات گازى در بورس در هفته 
آینده خبر داد و گفت: به محض این  که اطلاعیه تنظیم شود، بر اساس شیوه نامه سال 98 عرضه نفت 
در بورس از سر گرفته مى شود. امیرحسین تبیانیان، با بیان این  که بر اساس قانون بودجه امسال، 
وزارت نفت مکلف شده حداقل شش میلیون بشکه در ماه را در رینگ صادراتى بورس انرژى عرضه 
کند، اظهار کرد: در همین راستا طى چند هفته اخیر در وزارت نفت، شیوه نامه اى تنظیم و از سوى 
وزیر نفت نیز ابلاغ شد. به گفته وى، علت این که در هفته جارى عرضه صورت نگرفت، این بود که قرار 

شده از این پس عرضه بر اساس شیوه نامه جدید صورت بگیرد و 
با توجه به این  که عرضه هایى که صورت گرفته بر اساس 
مجوزهاى سال گذشته بود، این موضوع متوقف شد. 

باید در اطلاعیه عرضه متناسب با شیوه نامه اى که 
در سال 98 تهیه شده، تغییراتى اعمال شود و به 
محض اعمال در اطلاعیه عرضه، شرایط مانند 

روال سابق انجام خواهد شد.

خبر آنلاین: رئیس اتحادیه صنف نمایشگاه داران گفت: کســانى که با قیمت هاى بالا در یک ماه اخیر 
خودرو خریده اند در انتظار زیان باشند.ســعید موتمنى افزود: قیمت ها در بازار خودرو طى بیست روز 
اخیر بسیار غیرمنطقى بالا رفته بود. بازار در حال تعدیل خود است. وى با اشاره به اینکه میزان ریزش ها 
و تحولات قیمتى در بازار وابسته به نحوه عملکرد خودروســازان است،گفت: در شرایط کنونى خرید و 
فروشى در کار نیست و در نتیجه اخبارى که در خصوص  رشد قیمت ها منتشر مى شود، مبناى درستى 

2008 ارسال شد و ناگهان، تنها به واسطه نــدارد. او تاکید کــرد: دعوتنامه هاى خودروى 
این خودرو در بازار 23 میلیون ارسال این دعوتنامه ها ، قیمت 

پس مى بینیم تحویل تومان کاهش یافت، 
اتفاقــا به موقع خودروها 
سبب مى شود بازار 
به تعادل برســد و 

قیمت هــا بى ضابطه 
بالا نرود. 

باشگاه خبرنگاران جوان: سیدمهدى یوسف خانى، رئیس اتحادیه پرنده و ماهى از ثبات نرخ مرغ 
در بازار خبر داد و گفت: نرخ هر کیلو مرغ زنده درب مرغدارى هفت هزار و 200، مرغ آماده به طبخ 
در کشتارگاه 10 هزار و 500 و خرده فروشى 11 هزار و 500 تومان است.وى افزود: هم اکنون هر کیلو 
مرغ گرم در خرده فروشى ها با نرخ کمتر از 11 هزار و 500 تومان به مصرف کننده عرضه مى شود.

500 و ران مرغ بدون کمر به گفته یوســف خانى، نرخ هر کیلو ران مرغ با کمر را 10 هزار و 
برابر با نرخ مرغ 11 هزار و 500 تومان است.رئیس اتحادیه پرنده 
و ماهى با اشاره به نرخ سایر مشــتقات در بازار افزود: قیمت هر 

کیلوگرم سینه با کتف 22 هزار، سینه بدون کتف 
23 هــزار و فیله مرغ 25 هزار تومان اســت.وى 
قیمت مرغ در بــازار را پیش بینى کرد و گفت: با 

توجه به افزایش جوجه ریــزى و ازدیاد عرضه در 
برابر تقاضا، قیمت مرغ در ماه رمضان نوســانى نخواهد 

داشت .

اعلام نرخ جدید مرغ و انواع مشتقات در بازارکسانى که با قیمت هاى بالا خودرو خریدند، منتظر زیان باشندبورس، هفته آینده میزبان نفت مى شود

شده از این پس عرضه بر اساس شیوه نامه جدید صورت بگیرد و 
با توجه به این  که عرضه هایى که صورت گرفته بر اساس 
مجوزهاى سال گذشته بود، این موضوع متوقف شد. 

باید در اطلاعیه عرضه متناسب با شیوه نامه اى که 
 تهیه شده، تغییراتى اعمال شود و به 

فروشى در کار نیست و در نتیجه اخبارى که در خصوص  رشد قیمت ها منتشر مى شود، مبناى درستى 
2008 ارسال شد و ناگهان، تنها به واسطه نــدارد. او تاکید کــرد: دعوتنامه هاى خودروى 

23این خودرو در بازار 23این خودرو در بازار 23 میلیون ارسال این دعوتنامه ها ، قیمت 
پس مى بینیم تحویل تومان کاهش یافت، 

اتفاقــا به موقع خودروها 
سبب مى شود بازار 
به تعادل برســد و 

قیمت هــا بى ضابطه 

500 و ران مرغ بدون کمر به گفته یوســف خانى، نرخ هر کیلو ران مرغ با کمر را 10 هزار و 
 تومان است.رئیس اتحادیه پرنده 
و ماهى با اشاره به نرخ سایر مشــتقات در بازار افزود: قیمت هر 

 هزار، سینه بدون کتف 
 هزار تومان اســت.وى 
قیمت مرغ در بــازار را پیش بینى کرد و گفت: با 

توجه به افزایش جوجه ریــزى و ازدیاد عرضه در 
برابر تقاضا، قیمت مرغ در ماه رمضان نوســانى نخواهد 

براساس گزارش ســازمان ملل متحد«درآینده 
جنگ ها جنــگ آب خواهد بود»، امــا ظاهراً 
مارش این جنگ خیلى وقت اســت که درایران 
نواخته شــده اســت. مصداق بارز آن، همین 
زد و خوردهــاى آبى برســر نقــل و انتقالات 
زاینده رود است که با ســیل اخیر، داغ ها تازه تر 
و زبانه هاى اعتراض شــعله ورتر شد. منطقه اى 
را آب برد و استانى دیگر از بى آبى مرد. موافقان 
و مخالفان انتقال آب رودخانه کارون همچنان 
بر ســر و مغز یکدیگر مى کوبند غافل از اینکه 
بنا بــه گفته حیدرعلى عابــدى، نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شوراى اسلامى، تصمیمات 
در جاى دیگرى یعنى اتاق فکر وزارت نیرو اتخاذ 

مى شود.
وى که ســال گذشــته درجریــان دادخواهى 
زاینــده رود، جزو نمایندگان مســتوفى بود در 
گفت وگوى اختصاصى با «نســل فردا» راجع به 
موضوع یاد شده مى گوید: متاسفانه وزارت نیرو 
هیچ اراده اى نه تنها براى حل مشکل زاینده رود 
بلکه براى فلات مرکزى هم ندارد. ما نمایندگان 
هم کارى جــز داد و بیداد، تذکر، ســفارش و 
التماس نداریم زیرا وزارت نیرو قوه مجریه است 

که باید وارد عمل شود.
در حالى که این نماینــده اصفهان در مجلس 
دهم، از هدر رفت حداقل 40 میلیارد مترمکعب 
آب در سیلاب اخیر خبر مى دهد؛ رضا اردکانیان، 

وزیر نیرو در کنفرانس دوسالانه آب از واردات40 
میلیارد مترمکعب آب مجازى (آبى که در فرآیند 
تولید محصولات اســتفاده مى شود) و صادرات 
هفت میلیارد مترمکعبى همین آب گلایه کرده 

است.
اردکانیان گفته اســت «این حجم صادرات آب 
مجازى براى کشور خشکى نظیر ایران رقمى بالا 
و میزان واردات آب مجازى هم رقم بسیار پایینى 

به حساب مى آید».
اظهارات و انتقــادات وزیر نیــرو هنگامى قابل 
تأمل تر مى شــود که حیدرعلى عابدى در ادامه 
صحبت هایش متذکر مى شود: کشور ما درمواقع 
سیلاب هاى صدساله یا هزارســاله یا20 ساله، 
حداقل 40 میلیاردمترمکعب ظرفیت دارد. باید 
براى جلوگیرى از هدر رفــت این رقم و کاهش 
خطرات ســیلاب برنامه ریزى کنیم، سدسازى 
صحیح انجام بدهیم تــا درچنین مواقعى هم از 
خسارات سیل جلوگیرى شود وهم براى ذخیره 

آب مدیریت صحیح داشته باشیم.
وى در ادامه به موضوع مخالفت با انتقال آب از 
خوزستان به اصفهان پرداخته و مى گوید: تمام 
مسائل علمى مربوط به آب را وزارت نیرو مى داند 
وهمه مباحث آبى از جمله انتقال آن از خوزستان 
به ســایر نقاط به ویژه فلات مرکزى و اصفهان 

فقط به اراده این وزارتخانه بستگى دارد.
عابدى در این باره تاکید مى کند: اگر وزارت نیرو 
اراده اى براى رســیدگى به موضوع زاینده رود 
داشته باشد مى داند چه کارى باید انجام دهد ولى 

متاسفانه اراده و تصمیمى براى این کار ندارد.
نماینده مردم اصفهان درمجلس شوراى اسلامى 
صحبت هایــش را این گونه ادامــه مى دهد: نه 
فقط زاینده رود، کلاً فلات مرکزى، چهار استان 
چهارمحال و بختیارى، اصفهــان، یزد و کرمان 
این ها اسیرهستند و حداکثر یک میلیارد آب در 

سال کمبود دارند.
وى ادامه مى دهد: این رقم را با 30، 40 میلیارد 
آبى که زندگى مردم را تباه کرد، مقایسه کنید. 
وزارت نیــرو مى توانســت مدیریت کنــد و با 
ذخیره سازى حداقل 10 ســال، 15 سال تنش 

آبى فلات مرکزى حل شود.
نماینده مردم اصفهان درمجلس دهم در پاسخ 
به اینکه آیا امیدى بــراى انتقال آب به اصفهان 
هست، تصریح مى کند: امیدى نیست مگر اینکه 
تغییر نگرش حاصل شــود و همان طور که قبلاً 
گفتم ما نمایندگان مى توانیم مثل همیشه داد 
بزنیم و التماس کنیم زیرا قوه مجریه نیســتیم 
و این وزارت نیروست که باید وارد میدان عمل 
شود. عابدى یادآور مى شود: درحقیقت امسال 
خداوند عیدى بســیار خوبى به مردم ایران عطا 
کرد، اما متاســفانه به دلیل همین نابلدى ها و 

شاید لج و لجبازى ها، به بلا تبدیل شد.
... به هرترتیــب از ما حصل آنچه گفته شــد به 
نظر مى رســد اگــر اریکه هاى ســوءمدیریتى 
همچنــان برپــا باشــد ورشکســتگى آبــى 
درسراســر کشــورمان گزینــه اى دور از ذهن 

نخواهد بود.

نماینده اصفهان درمجلس شوراى اسلامى:

وزارت نیروهیچ اراده اى براى حل مشکل زاینده رود ندارد
40 میلیارد مترمکعب سیلاب هدر رفت

انرژى
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سخنگوى کمیسیون فرهنگى مجلس شوراى اسلامى: شرایط مطبوعات درآینده سخت تر خواهد بود

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى 
شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) کارکنان دادگسترى استان اصفهان  نوبت اول

آگهى دعوت مجمع عمومى فوق العاده 
شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) کارکنان دادگسترى استان اصفهان  نوبت اول

شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) دادگسترى استان اصفهان در اجراى ماده 23 اساسنامه شرکت از اعضاى محترم 
شرکت تعاونى جهت حضور در مجمع عمومى سالیانه دعوت به عمل مى آورد. 

زمان تشکیل جلسه: روز شنبه 1398/03/18 ساعت 11 صبح  
مکان: سالن شهید بهشتى دادگسترى اصفهان، خیابان نیکبخت

2- طرح و تصویب صورت هاى مالى سال 97  دستور جلسه :  1- گزارش هیئت مدیره و بازرس   
            3- انتخاب هیئت مدیره و بازرس 

تذکر 1: حضورافراد غیر عضو در مجمع ممنوع و همراه داشتن کارت شناسایى الزامى است. 
تذکر 2: هر عضو مى تواند علاوه بر راى خود 2راى به صورت وکالتى داشته باشد مشروط بر اینکه وکالت به  موجب 
سند رسمى بوده و یا اینکه حداکثر تا سه روز قبل از برگزارى مجمع با حضور طرفین در دفتر شرکت تعاونى تنظیم 

شده باشد. 

شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) دادگسترى استان اصفهان از اعضاى محترم شرکت تعاونى جهت حضور در 
مجمع عمومى فوق العاده دعوت به عمل مى آورد.

زمان تشکیل جلسه: روز دوشنبه 1398/03/06 ساعت 12 صبح  
مکان: سالن شهید بهشتى دادگسترى اصفهان، خیابان نیکبخت

دستور جلسه :  1- طرح و تصویب اساسنامه جدید تعاونى منطبق با اصلاحات به عمل آمده در قانون بخش تعاون
3- تغییر نشانى دفتر مرکزى شرکت تعاونى  2- تغییر ماده 1 اساسنامه (نام شرکت تعاونى)   

تذکر 1: حضورافراد غیر عضو در مجمع ممنوع و همراه داشتن کارت شناسایى الزامى است. 
تذکر 2: هر عضو مى تواند علاوه بر راى خود 2راى به صورت وکالتى داشته باشد مشروط بر اینکه وکالت به  موجب 
سند رسمى بوده و یا اینکه حداکثر تا سه روز قبل از برگزارى مجمع با حضور طرفین در دفتر شرکت تعاونى تنظیم 

شده باشد. 

هیئت مدیره شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) کارکنان دادگسترى استان اصفهان

هیئت مدیره شرکت تعاونى مسکن (چند منظوره) کارکنان دادگسترى استان اصفهان




